
RESUM INFORMATIVA 5 MAIG 2015 
 
 
1. Canvis personal Casa Convalescència 
 
A la Casa de Convalescència es van fer uns canvis d’ubicació de 2 persones que hi treballen, la qual 
cosa ha provocat que hagin tingut problemes de vista ja que la llum no és natural i també és un lloc 
amb poca ventilació. Estava previst fer alguna actuació i han estat informades que les tornaran a 
canviar de lloc en breu. Els agents socials demanem tenir la informació a quin lloc de la Casa de 
Convalescència aniran, per tal de garantir que sigui millor. 
Exposem el tema a Selecció, que diu que desconeixia el tema i que farà la corresponent consulta per 
tal de donar resposta. 
 
 
2. Polivalència PAS-F  de l'Edifici Àgora (ETC) 
 
A l’última negociadora es va dir que aquesta polivalència està en marxa, i ara Selecció ens informa 
que el tema està molt avançat; que s’ha demanat un informe al cap superior i en força breu estarà 
resolt (abans de la propera informativa). 
 
 
3. Situació Servei d'Informàtica 
El tema de la polivalència pels exàmens està en revisió. Donat que ja han passat 15 dies des de la 
negociadora i no ens han informat de cap novetat exigim que acompleixin el compromís de Gerència. 
Des de Selecció ens informen que el dia següent tindrà lloc una reunió amb la vicegerència 
d’Organització i que ens dirà alguna cosa posteriorment. 
 
 
4. Oposicions escala administrativa  
Arran de la negociadora, on es va parlar de que hi hauria una convocatòria de 60 places mínim, més 
les que sortissin de l’accés a gestió i 20.000 euros del pressupost 2015, demanem un preacord per tal 
de que els agents socials el podem revisar, treballar i poder portar a assemblea de treballadors i 
treballadores. 
Selecció ens informa que serà un acord de mínims, simple, per passar un mínim de 60 persones, 
mitjançant 2 processos (primer seria la convocatòria de les places vacants, i després es faria 
convocatòria sobre les mateixes places, reconvertint-les. Va assegurar que tindrien la proposta a 
partir del 6 de maig. 
 
 
5. Retorn paga meritada personal interí de suport a projecte 
 
A la UAB hi ha personal interí de suport a projectes que no han cobrat aquesta paga meritada de 
2012. Des de Selecció se’ns informa que el Gerent té el tema sobre la taula, ja que ha considerat 
aquest personal igual al personal de capítol VI (suport a projectes) i per tant està mirant com fer per 
retornar-los aquests diners.  
Finalment han enviat un email informant que a  la nòmina de maig el personal de suport a projectes 
cobrarà la part de la paga meritada. Estarem molt pendents. 
 
 
6. Convocatòria reforços interins 
 
A la negociadora del mes d’abril es va fer palès que la gerència no vol fer convocatòria de nous 
interins per augmentar la borsa existent. Ja que s’aproximen les proves d’accés a la universitat, el 
que es farà serà contractar a nou personal a través de Treball Campus, amb data d’inici i de fi, i per 



tant no seria personal que després es quedés a la llista d’interins existent, tot i que els contractes 
seran nomenaments interins.  
 
 
7. Llistats places vacants 
 
Vist que a la negociadora el Gerent no va veure amb mala cara poder fer arribar la llista de places 
vacants als agents socials, insistim en què Selecció ens faciliti aquesta llista. Novament tornem a tenir 
una negativa per part de Selecció. Es transmetrà el tema a la vicegerent i ens informaran. Insistim 
que és un tema urgent  per poder començar a treballar moviments  sobre les places reals. 
 
 
8. Situació de la Comissió RLT,  comissió matrícula gratuïta i comissió de  teletreball 
 
Les comissions de treball han de començar a reunir-se. Es demana a Selecció posar un calendari de 

les diferents comissions, i en aquesta mateixa reunió ens donen ja unes dates per algunes: 

 19 de maig a les 12h es reunirà la comissió mixta de teletreball 

 21 de maig a les 12h es reunirà la comissió pel tractament dels estudis universitaris del PAS 

(pendent de confirmació) 

 2 de juny a les 12h es reunirà la comissió de RLT 

 

9. Torn obert  

A la negociadora es va acordar que Selecció enviaria el llistat de les persones que són a les 

Comissions de la Junta (Selecció, Teletreball...) i s’han compromès a fer-ho avui mateix. 

Del tema de les iniciatives de millora es planteja a Selecció que hi ha persones que s’han quedat fora 

ja que no han fet la petició dins el termini establert. La part institucional diu que l’any passat es va 

deixar més temps perquè era la primera vegada, però que aquest any ja tenim prou experiència i per 

tant no s’acceptarà cap sol·licitud fora de termini. 


